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رئیس مجمع تشخیص مصلحت نظام اعلام کرد: ۴۰ بند FATF در کشور در حال 
اجراست. آیت الله صادق آملی لاریجانی در جمع فعالان اقتصادی بخش خصوصی با 
ح موضوعات در مجمع تشخیص مصلحت نظام  بیان اینکه ما مسائلی شکلی در طر
داریم، اظهار کرد: یعنی این پرسش پیش می آید که آیا پس از دوره ای که از بررسی 

ح کنیم یا نه؟ موضوعی گذشته است ما می توانیم دوباره آن را طر
آملی لاریجانی یادآور شد: اف ای تی اف بیش از ۴۰ مورد را شامل می شود و یک 
قرارداد هم نیست یک کار اقدام مشترک است. ما همه قوانین آن را نداریم و از ۴۲ 

مورد ۴۰ مورد آن در کشور در حال انجام است.
رئیس مجمع تشخیص مصلحت نظام یادآور شد: آنان چهار قانون مادر از ما 
می خواستند که دو مورد داخلی شد و دو مورد پالرمو و سی اف تی داخلی نشد. در این 
زمینه خودم کار کردم و با تصویب پالرمو موافق بودم. به دوستان هم گفتم.به لحاظ 
فنی معتقد بودم ما حق تحفظ داریم، چون به لحاظ کنوانسیون های بین المللی ما 

حق تحفظ می توانیم داشته باشیم در جایی که مخالف ماهیت قرارداد نباشد.
وی تصریح کرد: به نظرم ما در پالرمو حق تحفظ می توانستیم داشته باشیم چون 
مواردی که می خواستیم تحفظ کنیم مخالفتی نداشت، ولی در مورد سی اف تی من 
خودم هم مقداری تأمل دارم چون عناوینی در آن هست که ممکن است نهادهای 

بین المللی علیه ما بخواهند به کار ببرند که آن هم باید قابل حل باشد.
آملی لاریجانی ادامه داد: باید دستگاه های دیگر مثل شورای عالی امنیت ملی و 
دیگران روی آن کار کنند. به نظر من شدنی است، منتها به لحاظ شکلی اینکه مجمع 

الان می تواند ورود کند یا نه قابل بحث است.
وی افزود: با آقای دکتر پزشکیان هم صحبت اجمالی شده تا ببینیم راه برون رفت 
برای آن پیدا می شود یا نه. ولی نکته مهم این است که FATF در فضای تحریم آنقدر 

اثرگذار است یا نه؟
را   FATF کرد: حالا شما مسئله  تاکید  رئیس مجمع تشخیص مصلحت نظام 
درست کنید، سوئیفت هم حل شود، ولی وقتی دلار را  برای شما تحریم کنند چه 
چیزی را می خواهید نقل و انتقال بدهید؟ سوئیفت همان فضای بازشده برای نقل 
و انتقال است، ولی اگر ممنوع کنند، کما اینکه الان انجام داده اند با اینکه اصل 
تحریم ها برای حاکمیت و دولت بود. اما بخش خصوصی که همکاری با دولت می کند 
را معمولاً تحت فشار می برند و از مبداء تهدید و تطمیع شان می کنند و به آنان اجازه 
ح  نمی دهند. وی ادامه داد: بحث مهم الان در موضوع FATF، در بستر تحریم مطر

است که آیا FATF می تواند در این بستر به ما کمک چندانی کند یا نه؟

این روزها برای بازنشستگان این نگرانی پیش آمده که حکم جدیدی که در 
لایحه بودجه درباره تادیه بدهی دولت به سازمان تامین اجتماعی آمده است به 

معنای ادغام یا انحلال برخی صندوق های بازنشستگی است.
در لایحه بودجه سال 1۴۰۴ حکمی قید شده است )بند »ع« تبصره )۲( لایحه 
دارایی های  و  اموال  تمام  است  مجاز  دولت  دارد؛  می  مقرر  که   1۴۰۴ بودجه 
پرداخت  برای  آن  مالی  منابع  درصد   5۰ از  بیش  که  بازنشستگی  صندوق های 
مستمری از محل منابع بودجه عمومی کل کشور تامین می گردد )به استثنای 
سازمان تامین اجتماعی نیروهای مسلح و صندوق بازنشستگی کارکنان وزارت 
اطلاعات( بابت تأدیه بدهی دولت به سازمان تامین اجتماعی به سازمان مذکور 

واگذار نماید.
 شاید این نگرانی برای برخی از بازنشستگان پیش بیاید که منظور از این حکم 
قانونی بودجه انحلال یا ادغام برخی صندوقهای بازنشستگی باشد، در حالی که 
هدف همانطور که در صدر این حکم آمده است تاکید بر ایفای تعهد دولت بابت 
پرداخت مستمری این عزیزان از محل بودجه عمومی کشور و همچنین اصلاح 

ساختار سرمایه گذاری در صندوق های بازنشستگی است.
 با توجه به اینکه دولت در مورد صندوقی مثل صندوق کشوری کارفرما هم 
محسوب می شود، با احتساب حق بیمه سهم کارفرمایی در حدود 9۰ درصد از کل 

هزینه های مستمری این صندوق از محل بودجه عمومی پرداخت می شود.

 این در حالی است که فلسفه وجودی سرمایه گذاری صندوقهای بازنشستگی 
از تاسیس شرکتهای اقتصادی، انجام سرمایه گذاری بر روی منابع مازاد بر هزینه ها 
از  تامین هزینه  با مشکل  که صندوق جهت پرداخت هزینه  زمانی  تا در  است 
محل حق بیمه ها مواجه باشد درآمد حاصل از سرمایه گذاری جبران این موضوع 
صندوقهای  که  بودیم  موضوع  این  شاهد  اخیر  سالهای  در  متاسفانه  باشد.  
بازنشستگی بیش از آنکه به هدف اصلی که فلسفه وجودی تشکیل صندوق های 
بازنشستگی است و آن ارائه خدمات بهینه و تعهدات قانونی به بازنشستگان و 
مستمری بگیران باشد، به مساله شرکت داری مشغول است که عمده آنها بدون 
بررسی کارشناسی و در زمانی تحت عنوان دیون دولت به صندوق بازنشستگی 

پرداخت شده است که عمدتا بنگاهها و شرکتهای دارای بهره وری پایین بوده اند.
 با واگذاری اموال، و دارایی ها و شرکتهای زیرمجموعه این صندوقها به سازمان 
تامین اجتماعی امکان تشدید هم افزایی در بنگاههای مشابه فراهم شده و به 
بهبود مدیریت سرمایه و افزایش بهره وری با بهره مندی از فرصت هایی مانند 
اقتصاد مقیاس و بهبود نظارت بر عملکرد شرکتها، در آنها بی انجامد. همچنین 
با چابکسازی تشکیلات اداری و مالی در این صندوقها امکان کاهش هزینه های 
این  مستمری بگیران  و  بازنشستگان  آن  اصلی  ذینفع  که  می شود  فراهم  اداره 

صندوقها خواهند بود.

 سردار جلالی: در حوزه امنیت »قابلیت اعتماد« 
فقط در محصولات داخلی وجود دارد

رئیس پدافند غیر عامل کشور گفت: امروز در حوزه امنیت، 
 در محصول 

ً
»قابلیت اعتماد« ضریب مهمی است که صرفا

داخلی وجود دارد نه خارجی. سردار غلامرضا جلالی اظهار 
 باید از محصول 

ً
کرد: دستگاه های اجرایی ما برابر قانون حتما

بر  داخلی  محصولات  مطمئنا  و  کنند  استفاده  داخلی 
خارجی ها برتری دارد.  حوادث اخیر لبنان در انفجار پیجرها و 

حوادثی از این نظیر ، ضروت توجه به محصولات بومی را در کشور دوچندان می کند .  

سردار شفائی خبر داد

یست در  هلاکت و دستگیری ۱۱ ترور
سیستان وبلوچستان

سخنگوی رزمایش عملیاتی شهدای امنیت قرارگاه قدس نیروی زمینی سپاه  روز 
گذشته گفت: طی ۴۸ ساعت اخیر ۴ تروریست مزدور وابسته به رژیم صهیونیستی 
به هلاکت رسیده اند، ۷ نفر دستگیر و 5 نفر دیگر نیز خود را تسلیم نیروهای امنیتی 
کردند. سردار احمد شفایی تأکید کرد: رزمایش عملیاتی شهدای امنیت در مناطق از 
قبل اعلام شده با هدف تقویت و استحکام بخشی به امنیت پایدار در حال اجراست و 
فرماندهان و رزمندگان قرارگاه قدس نیروی زمینی سپاه با عزم جدی و راسخ تا تحقق 

کامل اهداف رزمایش به عملیات خود ادامه خواهند داد.

: رئیس دیوان عالی کشور

قوه قضاییه و فراجا دو بال برقراری نظم، امنیت و عدالت 
در جامعه هستند

سردار احمدرضا رادان، فرماندهی انتظامی جمهوری اسلامی ایران با حضور در محل 
حوزه ریاست ساختمان کاخ دادگستری با رئیس دیوان عالی کشور دیدار و گفت وگو 
کرد. حجت الاسلام والمسلمین محمدجعفر منتظری، رئیس دیوان عالی کشور در 
این دیدار ضمن قدردانی از تلاش های خالصانه نیرو های فراجا، قوه قضاییه و فراجا را 
دو بال برقراری نظم، امنیت و عدالت در جامعه برشمرد و گفت: نیرو های فراجا باید با 

استفاده از آموزش های نوین از اطلاعات حقوقی و قضایی کافی برخوردار باشند.

اد به  با شکایت آمنه سادات ذبیح پور وکیل احمدی نژ
زندان محکوم شد

 علی حسینی یکی از وکلای محمود احمدی نژاد با شکایت آمنه سادات ذبیح پور 
به اتهام تهمت و افترا با حکم دادگاه به 1۴ ماه حبس و جزای نقدی محکوم شد. آمنه 
، در حساب ایکس خود تصویر حکم قضایی را منتشر کرد و نوشت  سادات ذبیح پور
برای کسانی که چند ماه پیش به او افترا زده بودند، 9 و 1۴ ماه حبس و جزای نقدی 
تعیین شده است. طبق دادنامه ای که منتشر شده است، متهمین سیدعلی اصغر 
حسینی و عبدالحمید فیض آبادی هستند که به افترا، قذف، توهین به اشخاص 

عادی و نشر اکاذیب متهم شدند.

یر بهداشت به دلیل انتصابات به مجلس احضار شد وز
 محمد رشیدی، دبیر هیأت رئیسه مجلس در جلسه علنی مجلس، یکی از موارد 
ح قرائت کرد: »سوال کامران غضنفری، نماینده مردم تهران  اعلام وصولی را به این شر
و تعداد دیگری از نمایندگان از وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی در خصوص 
چرایی به کارگیری افراد دارای سوء سابقه در وزارت بهداشت.« این نخستین سوال 

نمایندگان مجلس شورای اسلامی از وزرای دولت چهاردهم است.

یافتی نمایندگان در سفر های خارجی باید به  هدایای در
مجلس برگردانده شود

ح اصلاح موادی از قانون نظارت  نمایندگان مجلس با الحاق یک تبصره به طر
مجلس بر رفتار نمایندگان مبنی بر اینکه هدایای خارجی )دیپلماتیک( جزو اموال 
مجلس محسوب شود؛ موافقت کردند. مالک شریعتی به عنوان پیشنهاد دهنده 
این تبصره با اشاره به اینکه بحث هدایای خارجی و داخلی متفاوت است، عنوان 
کرد: در داخل می توان قانون منع پذیرش هدایا را رعایت کرد، اما نمایندگانی که 
از طرف مجلس ماموریت خارجی می روند و در روابط دو جانبه گروه های دوستی، 
دیپلماتیک و ... هدایایی از طرف خارجی دریافت می کنند در صورت رعایت این قانون 
 ممکن است مشکلی پیش بیاید و در عرف دیپلماتیک عدم پذیرش هدیه حمل بر 

بی احترامی به طرف مقابل تلقی شود.

محمد بطحائی رئیس سازمان امور اجتماعی کشور شد
با حکمی از سوی اسکندر مؤمنی وزیر کشور، سیدمحمد 
شد.  کشور  اجتماعی  امور  سازمان  رئیس  بطحائی 
دولت  در  پرورش  و  آموزش  وزیر  بطحائی  سیدمحمد 
دوازدهم بوده است و از دیگر سوابق او می توان به معاونت 
دبیرکل شورای عالی آموزش و پرورش، معاونت برنامه ریزی 
و نظارت در دفتر ستادی و مسئولیت آموزش در سرپرستی 

ج کشور اشاره کرد. مدارس خار

پس از ۱5 سال؛ رئیس اوج تغییر کرد
خداحافظی  از  اطلاعیه ای  انتشار  با  اوج  رسانه ای  هنری  سازمان  عمومی  روابط 
ع نیز به عنوان سرپرست  »احسان محمدحسنی« از سازمان اوج خبر داد. ساسان زار

سازمان اوج منصوب شد.

علی صادقی مدیرعامل صندوق ذخیره فرهنگیان شد
را به عنوان مدیرعامل  هیات مدیره صندوق ذخیره فرهنگیان »علی صادقی« 
موسسه صندوق ذخیره فرهنگیان معرفی کرد. از سوابق اجرایی صادقی می توان به 
مدیرعامل هلدینگ سرمایه گذاری بیمه سلامت ایران، مدیرعامل ذوب آهن فولاد 
خزر، مدیرعامل صنایع مس پارسیان، رییس هیات مدیره شرکت صنعتی و معدنی 

اپال سنگان اشاره کرد.

۴۰ بند FATF در کشور در حال اجراست

 آملی لاریجانی: با تصویب پالرمو موافق بودم
اقتدار ملی

قضایی

مجلس

انتصابات

مدیرمسئولسردبیرورودبهتصحیحشروعصفحهآرایی

خروجازتصحیحاتمامصفحهآرایی

  ماجرای ادغام یا انحلال برخی صندوق های بازنشستگی چیست؟

تشریح برنامه مرزبانی 
برای حفاظت از دیوارهای مرزی شرق کشور

گودرزی،  احمدعلی  سردار 
، به تشریح  فرمانده مرزبانی فراجا 
اقدامات و تمهیدات جدید مرزبانی 
برای تقویت امنیت مرزهای شرقی 
کشور پرداخت و اظهار کرد: مرزبانی 
به طور جدی در پی اجرای برنامه های 
و  امنیت  ارتقای  برای  مختلف 
پیشگیری از هرگونه تهدید احتمالی 

است.
وی به مسئله »حفاظت از دیوارهای مرزی« که قرار است در مرزهای شرقی کشور 
احداث شوند، اشاره کرد و گفت: مرزبانی برای جلوگیری از هرگونه نقض امنیتی و حفظ 

کنترل بر این مرزها، تمهیدات ویژه ای در نظر گرفته است.

تمهیدات عملیاتی برای حفاظت از مرزها
سردار گودرزی برخی از مهم ترین تمهیدات عملیاتی در این زمینه را تشریح و اظهار 
کرد: یکی از مهم ترین اقدامات، استقرار برجک های نگهبانی به فاصله یک کیلومتری از 
همدیگر است. این برجک ها به عنوان نقاط استراتژیک برای نظارت و کنترل دقیق تر بر 
حرکت های مشکوک و تهدیدات مختلف در مرزها مورد استفاده قرار خواهند گرفت. 
این برجک ها علاوه بر تقویت حضور فیزیکی نیروهای مرزبانی، به عنوان ابزارهایی برای 

گشت زنی و شناسایی خطرات بالقوه عمل خواهند کرد.

دوربین ها و حسگرها برای نظارت دقیق تر
وی همچنین به استفاده از فناوری های مدرن اشاره کرد و گفت: یکی از روش های 
مهم برای حفظ امنیت مرزها، استفاده از دوربین های مدار بسته و حسگرها است. 
این تجهیزات به نیروهای مرزبانی این امکان را می دهند که هرگونه حرکت مشکوک در 
فاصله های دورتر را شناسایی کنند و پیش از هرگونه اقدام تهدیدآمیز، عکس العمل 
سریع تری داشته باشند. این دوربین ها و حسگرها قادر به شناسایی اشیاء و افراد در 

شرایط مختلف جوی و شبانه روزی خواهند بود.

استفاده از فناوری فیبر نوری برای رصد مرزها
فرمانده مرزبانی فراجا گفت: یکی دیگر از اقدامات کلیدی استفاده از فیبر نوری برای 
رصد و پایش دیوارهای مرزی است. این فناوری به نیروهای مرزبانی کمک می کند تا 

به صورت لحظه ای و بدون وقفه، اطلاعات دقیقی از وضعیت مرزها دریافت کنند.
سردار گودرزی ادامه داد: فیبر نوری به دلیل ظرفیت بالای انتقال داده و همچنین 
قابلیت اتصال به سیستم های نظارتی پیشرفته، یکی از گزینه های مناسب برای ایجاد 

شبکه های رصدی در مرزها محسوب می شود.
وی تاکید کرد: این فناوری قادر است به طور موثر هرگونه تغییرات ناخواسته در 

محیط مرزی را شناسایی و گزارش کند.

 توضیح قاضی پرونده پالیزدار 
ح ادعاهای جدید درباره چرایی طر

، از اعضای اسبق کمیته تحقیق و تفحص مجلس  قاضی پرونده عباس پالیزدار
شورای اسلامی از قوه قضاییه با اشاره به برگزاری 1۰ جلسه دادگاه برای این پرونده 
ح شدن است و قصد دارد از رانت استفاده کند و از افراد  گفت:  پالیزدار به دنبال مطر
باج بگیرد. سیامک مدیرخراسانی اظهار داشت: وقتی خودم را به عنوان قاضی پرونده 
پالیزدار معرفی کردم و کارت شناسایی ارائه دادم، من را به اتاق وی راه دادند. مشاهده 
کردم که حال وی خوب است و در حال خوش و بش با خانواده است. سرپرستار 
بیمارستان، من را به پالیزدار معرفی کرد که در همان لحظه پالیزدار خودش را روی تخت 

انداخت و با آه و ناله طوری وانمود کرد که انگار اصلا حالش خوب نیست.
وی با اشاره به ادعاهای اخیر پالیزدار گفت: پالیزدار در مصاحبه اخیر خود گفته است 
که مرحوم آیت الله یزدی حدود ۲ تا ۳ هزار هکتار زمین جنگلی را تصرف کرده، اما در 
دادگاه می گفت ۲۰۰ تا ۳۰۰ هکتار را تصاحب کرده است. وی حرف هایش را در دادگاه چند 
بار تغییر داده بود.قاضی پرونده عباس پالیزدار افزود: ما در دادگاه، پرونده کارخانه 
لاستیک دنا و معدن سنگ ده بید را رسیدگی کردیم، روال کار واگذاری این واحدها 
آن برای کودکان  قانونی بود. معدن سنگ ده بید دارای وقف نامه است که درآمد 
معلول هزینه شود. مدیر خراسانی گفت: مرحوم آیت الله امامی کاشانی بچه معلول 
داشت، وقتی فرزند خود را برای درمان به آلمان برده بود و خدمات درمانی این کشور 
را دیده بود به حضرت امام)ره( مراجعه کرده بود که محلی با درآمد ثابت معرفی کند که 
درآمد آن صرف کودکان معلول شود . حضرت امام )ره( به بنیاد گفته بودند که جای 
خوبی را برای این کار معرفی کنند که معدن ده بید معرفی شد. وی ادامه داد: معدن 
ده بید آن زمان واگذار شد اما محل هزینه درآمد آن برای کودکان معلول بود و تمام 
اسناد آن در پرونده موجود است. اعضای هیات مدیره معدن هیچ هزینه ای دریافت 
نمی کردند جز یک نفر که مدیرعامل بود و ۲۴ ساعته آنجا کار می کرد؛ همچنین درآمد 

کارخانه لاستیک دنا صرف بیمارستان نکویی قم می شد.
قاضی پرونده عباس پالیزدار اضافه کرد: پالیزدار از تمام این موارد اطلاع داشت 
و اسناد آنها را دیده بود. پالیزدار در دادگاه در موضع ضعف بود و برخی موارد را گردن 
افراد دیگر می انداخت. او در دادگاه می گفت که افراد دیگری مرا طعمه کرده اند و فلان 

شخص من را جلو انداخته و خودش کنار کشیده است.

 شاید این نگرانی برای برخی 
از بازنشستگان پیش 

بیاید که منظور از این حکم 
قانونی بودجه انحلال یا 
ادغام برخی صندوقهای 

بازنشستگی باشد، در 
حالی که هدف همانطور 

که در صدر این حکم آمده 
است تاکید بر ایفای تعهد 

دولت بابت پرداخت 
مستمری این عزیزان 

از محل بودجه عمومی 
کشور و همچنین اصلاح 
ساختار سرمایه گذاری در 

صندوق های بازنشستگی 
است.


